
Domarrapport. 
 
Hade turen att få göra min debut som domare på riesenschnauzer på specialen i september. 
Kul att vi hade hundar av båda färgerna och att vädergudarna var snälla mest hela dagen. 
 
Den generella kvaliteten tyckte jag var väldigt bra och de bästa hundarna är utmärkta 
representanter för rasen. Vinnarna hade både rastypiska detaljer, stil och utstrålning samt 
rörde sig effektivt. Bra pälsar på de flesta och de var även presenterade på ett korrekt sätt. 
Stabila temperament med orädda och tillgängliga hundar gjorde att både jag och hundarna 
trivdes. 
 
Som avslutning på dagen exteriörbeskrev vi ett antal hundar, en nyttig erfarenhet för mig. 
 
Jag vill tacka klubben, min ringsekreterare samt inte minst utställarna för en mycket fin dag! 
 
Dodo Sandahl 
 


